
 

 

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmødet d. 15/8 2019 i Sdr. Vium 

 

Bestyrelsen fra Bedst mod West havde inviteret de fire sogneforeninger til et fællesmøde, for dels at 

orientere dem om vores arbejde indtil nu og dels at høre om hvilke forventninger sogneforeningerne har til 

klyngesamarbejdet. Der ud over deltog proceskonsulenten for klyngen Malene Thune og 

Landdistriktskoordinator Lotte Finderup. 

Formanden for Bedst mod West orienterede om foreningens økonomi og hvilke økonomiske tilskud 

foreningen har modtaget.  

De enkelte arbejdsgrupper orienterede om deres arbejde: 

Ungehuset er godt i gang med at etablere sig i købmandsbutikken i Sdr. Bork og har haft nogle møder med 

Søren Vester som er arkitekt og designer. De afholder Fredagscafe` den anden fredag i måneden. 

Integrations gruppen har fokus på østeuropæere og vil arbejde på at få et netværk i gang. De har kontakt til 

Ådum som har et integrationsprojekt i gang.  

Gruppen som arbejder med kommunikation har planlagt kurser i uge 38. Der er god tilslutning.  

Stier og transportgruppen har endnu ikke holdt nogle møder. 

Der blev snakket om fællesarrangementer i klyngen, som skal ryste folk sammen. Der er et forslag om at 

holde en Sognedag for alle. Bork lovede at se på om de ville være de første som afholdt sådan en dag 

engang i det nye år. Der kom mange gode ideer til indhold til sådan en dag. Det sogn som afholder 

Sognedagen bestemmer dagens indhold. 

Der kom endvidere et ønske om at etablere en form for boligforening, for at kunne tiltrække bosættere i 

området. 

Et ønske om et iværksætterhus blev også foreslået 

Efter fællesmødet gik bestyrelsen over til det ordinære møde hvor følgende blev besluttet: 

1) Lejekontrakten til ungehuset arbejdes der videre på 

2) Godkendelse af klyngens Strategiplan 

3) Forretningsordenen blev godkendt og underskrives næste gang 

Klaus Korsholm 

 

 


